

Tel : +(261) 20.76.581.13
 +(261) 33.23.370.01
 Fax : NIL
 AFTN : FMMMYNYX
 E-mail : aim-fmmm@asecna.org
 AntananarivoNOF@gmail.com
 Web : <https://aim.asecna.aero>



BUREAU NOTAM INTERNATIONAL
 D'ANTANANARIVO
 B.P. 46 Ivato Aéroport Antananarivo -
 MADAGASCAR

AIP SUP
 NR 73/A/25FM
 26 NOV 2025

LA REUNION* - MADAGASCAR - MAYOTTE* - UNION DES COMORES

* The AIC, AMDT, AIP and AIP SUP concerning these islands are published on <https://sia.aviation-civile.gouv.fr>

FMMT
MISE À JOUR DES DONNÉES AÉRONAUTIQUES
UPDATE OF AERONAUTICAL DATA

<i>Effective date :</i>	26 NOV 2025
<i>Validity :</i>	PERM

Certaines données aéronautiques mises à jour concernant l'aéroport de TOAMASINA / AMBALAMANASY sont publiées au moyen de ce supplément d'AIP avant leur incorporation dans l'AIP ASECNA.

Some updated aeronautical data concerning TOAMASINA / AMBALAMANASY airport are published through this AIP supplement before its incorporation in the ASECNA AIP.

FMMT — AD 2.23 RENSEIGNEMENTS SUPPLEMENTAIRES
ADDITIONAL INFORMATION

**INFORMATIONS SPECIFIQUES POUR L'EXPLOITATION
 D'ATR-72-600 (avion de référence) :**

L'aéroport de TOAMASINA, classé 3C, est certifié le 30 Décembre 2016 pour l'exploitation d'ATR-72-600 pour une durée de 5 ans.

L'aéroport de TOAMASINA / AMBALAMANASY est classé 3C. Son état de certification pour l'exploitation d'ATR-72-600 est listé dans la section « 09 AD 1.5 » de l'AIP.

**SPECIFIC INFORMATION FOR THE ATR-72-600 OPERATION
 (reference aircraft) :**

TOAMASINA airport, classified 3C, is certified on 30th December 2016 to ATR-72-600 operation for 5 years duration.

TOAMASINA / AMBALAMANASY airport is classified 3C. Its certification status for the ATR-72-600 operation is listed in the section « 09 AD 1.5 » of the AIP.

MODIFY ASECNA AIP

PAGE	PART	SUB-PARTS	RMK
09 AD-2.FMMT-16	FMMT - AD 2.23	First paragraph	-

THIS AIP SUP HAS 01 PAGE